

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN DECAPOLIS PROPERTIES Date: 27-11-2023 02:48:28 PM Subject: Other Material Information JORDAN DECAPOLIS PROPERTIES announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأردن ديكابولس للأملاك التاريخ: 27-11-2023 02:48:28 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة الأردن ديكابولس للأملاك عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 21-11-2023	تاريخ الحدث الجوهري: 21-11-2023
Material changes in the Company's shares ownership, which affect the control of the Company	التغيرات الهامة في ملكية اسهم الشركة التي تحدث تغيير افي السيطرة عليها
P lease note that we have received a letter from the Amman Court of First Instance No. 10396-2021 containing a request for a precautionary seizure of the shares of Mr. Ammar Mahmoud Abdel Qader Abu Namous, amounting to 41,950,782 shares of the Jordan Decapolis Properties Company, constituting 89.318% of the company's capital (which I owned). To him on 11/3/2021, through the transfer of 23,635,674 shares of Al-Rashad Industrial Investments Company shares and the transfer of 18,315,108 shares of Ten Cities Investments Company shares according to transfers in implementation of the decisions of the courts and enforcement departments) for the benefit of the plaintiffs, Bayview International Group and Pharaoh Investment Company. Group and Pharaoh Commercial Investment Group Company. Note that Al-Rashad Industrial Investments Company are wholly owned by the heirs of the late Dr. Ghaith Pharaoh.	يرجى العلم بأنه وردنا كتاب من السادة محكمة بداية عمان رقم 10396 -2021 يتضمن طلب الحجز التحفظي على اسهم السيد عمار محمود عبد القادر ابو ناموس البالغة 41.950.782 سهم من اسهم شركة الاردن ديكابولس للاملاك تشكل ما نسبته من اسهم شركة الاردن ديكابولس للاملاك تشكل ما نسبته 2021/11/3 وذلك من خلال تحويل 23.635.674 سهم من اسهم شركة الرشاد للاستثمارات الصناعية و تحويل 18.315.108 سهم من اسهم شركة المدن العشرة للاستثمارات بموجب تحويلات تنفيذا لقرارات المحاكم ودوائر التنفيذ) لصالح المستدعين شركة بايفيو انترناشيونال غروب وشركة فرعون انفستمنت غروب وشركة مجموعة فرعون للاستثمار التجاري. علما بأن شركة الرشاد للاستثمارات الصناعية وشركة المدن العشرة للاستثمارات مملوكتان بالكامل لورثة المرحوم الدكتور غيث فرعون.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أسامة علي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أسامة علي